
Dobrý deň,  

chcela by som sa vás spýtať na váš názor na transpozíciu smernice EÚ o žalobách v zastúpení na 

ochranu kolektívnych záujmov spotrebiteľov.  

Bolo podľa vás potrebné založiť možnosť kolektívnych žalôb aj v EÚ, a aké to bude mať podľa vás 

efekty na slovenských spotrebiteľov a firmy?  

Čo je podľa vás najdôležitejšie, na čo by malo ministerstvo spravodlivosti pri transpozícii myslieť?  

Vyjadrenie by sa mi zišlo v priebehu stredy, ďakujem.  
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